

【立橋私家車保險客戶優惠】 成功投保送你高達300港元 購物禮券！



由即日起到 5 月 31 日，客戶成功投保立橋保險私家車保險，即享有高達 300 港元購物禮券！

適用計劃	保費金額 (港元)	HKTVMall 電子購物禮券 (港元)
汽車第三者保險 / 升級汽車第三者保險	1600 – 2099	50
	2100 或以上	100
綜合汽車保險	3600 – 5199	150
	5200 或以上	300

即時報價及投保

有關計劃及優惠詳情，可致電立橋保險客戶服務熱線 (852) 2884 8888。

此優惠之條款及細則：

1. 此優惠之推廣期為 2023 年 3 月 1 日至 2023 年 5 月 31 日 (「推廣期」)。
2. 此優惠只適用於推廣期內成功投保立橋保險的私家車保險計劃並達到以上指定保費金額 (不包括保險業監管局保費徵費及香港汽車保險局汽車保險附加費) 的保單 (「合資格保單」)，客戶於成功投保後 6 個星期內將會收到由本公司發出換領購物禮券的電郵。客戶須於購物禮券有效日期內自行登入 HKTVMall 帳戶換領及使用電子購物禮券。
3. 客戶的每一張合資格保單可以享有此優惠一次。
4. 此優惠由立橋保險有限公司 (「立橋保險」) 提供。
5. 立橋保險保留在不作任何事先通知的情況下暫停或取消提供此優惠、修改其條款及細則而毋須另行通知的權利。此優惠不可轉讓或兌換為現金。
6. 此優惠之禮品由第三方供應商提供並完全獨立於立橋保險，如禮品缺貨，立橋保險有權以其認為相等價值的另一禮品取代。立橋保險僅負責禮品換領，如對供應商提供之禮品包括其品質、質量、產地來源及其條款及細則等有任何問題或爭議，立橋保險恕不負責。
7. 就此優惠有任何爭議，立橋保險擁有最終決定權。
8. 若中、英文版本有歧異，概以英文版本為準。

備註：

此單張只載有一般資料，僅供參考，並不構成任何銷售保單要約或任何立橋保險的產品推廣。有關保障範圍、保單詳情及條款，請參閱保單文件。如果保單文件與此單張內容存有任何差異，則以保單文件為準。此單張旨在香港派發，不能詮釋為在香港以外提供或出售或游說購買立橋保險的任何產品的要約、招攬及建議。

「立橋保險」、「本公司」或「我們」是指立橋保險有限公司。

Well Link Private Motor Insurance Customer Offer

Up to HKD300 shopping coupon upon successful application!



From now till 31 May 2023, customer can enjoy up to HKD 300 shopping coupon upon successful application of Well Link Insurance's Private Motor Insurance!

Eligible Plan	Premium (HKD)	HKTvmall e-Gift Voucher (HKD)
Third Party Only /	1600 - 2099	50
Third Party Plus	2100 or above	100
Comprehensive	3600 – 5199	150
	5200 or above	300

Instant Quote and Application

For more information about the plan and offer, please call Well Link Insurance Customer Service Hotline at (852) 2884 8888 directly.

Terms and conditions of the Offer:

1. The Offer is only applicable between of 1 March 2023 and 31 May 2023 (the "Promotion Period").
2. The Offer is only applicable to successful application of Well Link Private Motor Car Insurance with designated premium amount (excluding levies of Insurance Authority and Hong Kong Motor Insurance Bureau) listed above during the promotion period ("Eligible Policy"). Customer will receive a shopping coupon redemption email within 6 weeks from the completion of policy application. Customers must login to HKTvmall account to redeem and use the vouchers before expiry date of vouchers.
3. Customer can enjoy this Offer once for each Eligible Policy.
4. The Offer is provided by Well Link General Insurance Company Limited ("Well Link Insurance").
5. Well Link Insurance reserves the right to suspend or cancel the Offer, amend the terms and conditions without prior notice. The Offer cannot be transferred or redeemed for cash.
6. The gift of this Offer is provided by third-party suppliers which is independent from Well Link Insurance. Well Link Insurance has the absolute discretion to offer substitute which in its opinion is of the same value when the gift is out of stock. Well Link Insurance is only responsible for the gift redemption and is not responsible for any problems or disputes regarding the gifts provided by the suppliers including their quality, quantity and origins and terms and conditions, etc..
7. If there is any dispute about the Offer, the decision of Well Link Insurance shall be final and conclusive.
8. Should there be any discrepancy between the Chinese and the English versions, the English version shall prevail.

Note: This material contains general information for reference only. It does not constitute any offer to sell any policy nor any distribution or marketing of any products of Well Link Insurance. Please refer to policy documents for more details of the protection coverage, benefits and terms and conditions. If there is any conflict between the policy documents and this leaflet, the policy documents shall prevail. This leaflet is intended to be distributed in Hong Kong only and is not and shall not be construed as an offer to sell or solicitation of an offer or recommendation to purchase or sale or provision of any products of Well Link Insurance outside Hong Kong.

'Well Link Insurance', the 'Company', 'we', 'our' or 'us' herein refers to Well Link General Insurance Company Limited.